
Zfipisnica
z deviateho zasadnutia obecn€ho zastupitelrstva v Radoli

konandho dfia l6.decembra 20lS od l?.00 h.

Pritomnf:
Ing. Anton Tkridik, starosta obce
Poslanci : Ing. Viera Andelovii, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kociir, Ing. peter Kubik, Ing. Jozef
Macu5, Ing. Ernflia Meria{ovd, Ing, Andrea schmidtovii, J6n Sustek
ilalSi pritomni:
ME Vladimir Hromddka, riaditell ZS s MS v Radoli, Mgr. ZlaticaAndelov6, vedtca Sl ZS
s MS v Radoli, Alena Franekovii, zapisovatelka
Obyvatelia Kozlovic.
Prezendn6 listina tvori prilohu zdpisnice.

Ndvrh progrilmu uvedeny v pozvdnke:
l. Otvorenie
2. Schvflenie programu zastupitefstva
3. urdenie nivrhovej komisie, overovatefov zdpisnice
4. Kontrola uznesenia
5. Ziadost o rie$enie pristupovej cesty k dornom v dasti Kozlovice
6. Ponuka na odpredaj budovy poSS
7. Program hospodrirskeho a soci6lneho rozvoja obce Radol,a
8' V5eobecne ziwi.zne nariadenie d. 3n}l5 o nakladani s komunrilnymi odpadmi

a drobnymi stavebnlfmi odpadmi na uzemi obce Radol'a - n6vrh
9 - Dodatok 6. 1 k Yseobecne ziwdznemu nariadeniu Obce Radol'a o miestnych daniach

a miestnom poplatku za komundlne odpady a drobnd stavebnd odpady l:. tiAU - ni'rh
10. Ziadost' Zrikladnej Skoty s materskou Skolou v Radoli o dofinancovanie na origin6lne

kompetencie r. 2015
I l. Rozpodtovd opatenie {. 4/2015
L2. Dodatok d. 3 k Vleobecne zdviizndmu nariadeniu obce Radol'a d. 1/2013 o urdeni lysky

dotfcie na previdzku a mzdy na diet'a/Ziaka Skdl a Skols\ich zariadeni na rizemf obce Radol'a* niwh
13. Rozhodnutie o neuplatfiovani programovej Struktriry v rozpodte obce
14. Odbornd stanovisko hlavnej kontrot6rky k niiwhu rozpodtu na ioky ZArc - Z0l8
I 5. Rozpodet obce Radol'a na rok 20 16
16" VyuZitie obecndho pozemku na Tehelni
17 . Plan kontrolnlich dinnosti hlavnej kontrolorky pre Obec Radol'a na l. polrok ZArc
18. Inform6cia o vykonanej konfrole d. 3/2015
19. Ziadost' Zariadenia pre seniorov a domov soci6lnych stuiieb Kysuck6 Novd Mesto o finandnri

podporu
24. R0zne
21. Diskusia
22. Ziwer

K bodu 1

Zasadnutie Obecndho zastupitel'stva v Radoli otvoril a viedol Ing. Anton Tkridik, starosta obce.
Privital vletkych pritomnych. Starosta obce kon3tatoval, Ze podet pritomn;ich poslancov je
osern a zasadnutie obecndho zastupitelttva je uzn65ania schopn6. Nepritomny: funoS $upol.



K bodu 2
Po obozndmeni s jednotlirn-imi bodmi programu uvedendho v pozv*nke, Obecn{ zastupitellstvo
hlasovanim schvdlilo program, klorym sa bude riadit'zasadnutie obecneho zastupitefstva.
Hlasovanie:
za: 8 (Ing. Viera Andelov6, Ing. Jura: Janik, Ing. Ivan Kocirr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
MacriS, Ing. Emilia Meriadovd, Ing. Andrea Sclunidtov6, Jdn Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 {hlasovalo I poslancov)
Starosta obce konStatoval, ie rokovanie obecndho zastupitellswa sa bude riadit' schvilenym
programom.

K bodu 3
Ur6enie ndvrhovej komisie a overovatelov zdpisnice:
N6vrhovd komisiav zloileni: Ing. Jozef Macf5, Ing. Viera Andelovf
overovatelia ziryisnice v zloteni: Ing. Juraj Janik, Ing. Peter Kubik
Nikto z pritomnych nemal k nfvrhu Ziadne pozmeilujtce niivrhy.
Hlasovanie:
za: 8 (Ing. Viera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocrir, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
MastS, Ing. Ernilia MeriaEovd, Ing. Andrea Schmidtov6, J6n Sustek)
proti: 0, zdrZali sa: 0 (hlasovalo B paslancov)
Starosta obce konStatoval, Le n6vrhov6 komisia a overovatelia zdpisnice boli schvdleni.

K bodu 4
Starosta obce predital uznesenta zo zasadnutia obecndho zastupitefswa za df,a 26. 10. 2015.
Informoval o ich plneni po jednotliqfch bodoch. V5etky uznesenia boli splnene. Zo strany
poslancov nsboli iiadne doplfiujfce atinky ku kontrole uznesenia.

K bodu 5
Starosta obce predital iiadosf oblanov o rie5enie pristupovej cesf k domom v dasti Kozlovice.
Vlastnici novostavieb domov v miestnej dasti Kozlovice poiiadali o za{atie rie5enia otazky
pristupovej cesty p. d. Z3QAfi, ktor6 je v majetku Slovenskdho pozemkovdho fondu. Navrhujri,
aby obecnf rirad poiiadal Slovensky pozemkovy fond o vyf,atie tejto cesty a jej prevedenie do
vlastnictua obce.
Ako starosta obce opakovale zdfuaznil prirodzenli zdujem, aby obec vlastnila cesty v obci
a zdroveil ich aj udrZiavala. UdrZba miestnych (verejnirch) kornunikicii v obci je aj originAhou
kompetenuiou obce, ktoru nem0Ze vykondvat' nikto in;i. Dal5ie takdho cesty mii obec napr. od
Tehelne cez Koryto ai za Filipov a cesta, ktorii vedie od domu p. Stefana Svrdka cez Novinu -
ich ziskanim by sa takisto napomohlo rie5eniu d'al5ieho rozvoja cbce Radol'a.
Ing. Ivan Kocrir* dnes som bol na Slovenskom vpozemkovom fonde. Zitujemrielif cestu je
obojstrannf . Prv6 varianta rieienia je, te od janu6ra by mala zatat v obci komas6cia. MOZe
twat pLr: aL Sesf rokov. Po komasdcii prejde cesta na obec. Ini moZnost' je prevodom na obec,
musi byt n!,rnamn6 investicia alebo odkripenim zo Slovenskdho pozemkovdho fondu.
Na rokovanie sa dostavili obyvatelia Kozlovic.
Starosta obce dal hlasovat zamoZnost' vystripenia v diskusii zdstupcu obyvatellov z dasti obce
Kozlovice.
Hlasovanie:
za: 8 (Ing. Viera Andelovii, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctir, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macf5, Ing. Emilia Meriadovd, Ing. Andrea Schmidtovd, Jrin Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo I poslancov)
Starosta obce konstatoval, Le bolo schvdlend vystupenie v diskusii zaobyvatelbv Kozlovic.



Jozef Chrastina * je zaujimavd lokalita na zdstavbu, len je problem s pristupovou cestou.
V budricnosti by sa mohol zmenif aj Statirt rekreadnej oblasti na byvanie. V5etci tam byvame
s rodinami s detmi. Komasdcie trvaju dlho a di je to redlne od budficeho roku. Nawhuje
spolodnir investiciu. Aki by bola cena za odkripenie od Slovenskdho pozemkovdho fondu?
Starosta obce - v minulosti bolo v r6mci uzemndho !l6nu obce tdto lokalita riesen6 na rekreadn6
fdely. Musime rie5it'intraviliin. Y legislatfve su aj ind procesy zfskania do vlastnfctva.
Ing. Ivan Kocur - cena sa stanovuje podl'a znaleckeho posudku.
Mgr Igor $evec - k pristupavej c*tte sa ide cez most. Je v dezolftnom stave. Fostavenych je g
domov. Malo by vyznam pristupovir cestu doriesit'.
Starosta obce - most je vo vlastnictve ob6ianky Radole, pozemky v okoli Vadiiovskeho potoka
spravuje Vodohospod6rsky podnik. Povolenie na akrikol'vek stavebnt dinnosf je *ahne na
zirklade uznesenia vkidy. V minulosti boli viacerd bezvlfsledn6 rokovania s vlastnidkou mosta.
Druh6 strana pozemkov v danej lokalite je zablokovand ochran6rmi.
Ing. Emilia Meria6ov6 - ak by bol intravil6n, dalo by sa doriesit'v rimci verejneho zfujmu.
Ndvrh uznesenia:
Obecnd zastupitel'stvo poveruje Obecnjr rirad zad,at rokovania so Slovenskfm pozemkoqfm
fondom o moZnosti z6pisu parcely, na ktorej sa stidasnii pristupov6 komunikfcia- nachadza, na.
list vlastnictva obce Radofa" Termin: 31. 03. 2Arc.

Hlasovanie:
za: 8 (Ing. Viera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocir, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Mast5, Ing. Emilia Meriadovi, Ing. Andrea Schmidtov*, J6n Sustek)
proti: 0, zdrhali sa: 0 (hlasovalo I poslancov)
Starosta obce kon5tatoval, te uznesenie bolo schviilend podlh predloZeneho ndwhu.

K bodu 6
Ylastnidka budovy p. Danihelovi chce vzhl'adom na postupnd ch{tranie budovy ukondif
zmluvnli v?-ah so Slovenskou Po5tou. Obec budow nevlastni a nesmie do nej investovaf.
Vlastnidka nernd z budovy taky prijem, aby mohla financovat' rekonstrukciu. V sridasnosti sa
n6jomn6 zmluva predlZuje vZdy ojeden rok aqirpovednd lehota je 3 mesiace. Zmluva kondi
k terminu 3A.4.2016. Uriite je v zdujme obce zachovat' poltu v Radoli. Podlh nepotvrdenych
informicii Po$ta rokuje aj s majitelmi pohostinsQich zariadeni v dolnej dasti obce.
Ing. Andrea Schmidtovi - poSta sa nachddza v blizkosti hlavnej po5ty v Kysuckom Novom
Meste, sluZi ako podiwacia.
Navrh uznesenia:
Obecne zastupitel'stvo povenrje Obecn;y'rirad zistit d'al5ie informricie a predl o1it' ich obecndmu
zastupitellstw na nasledujirce zasadnutie dfia 18. januiira 2016.
Hlasovanie:
za: 8 (Ing. Viera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocur,fng. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macri5, Ing. Ernilia Merialovd, Ing. Andrea Schmidtovd, J6n Sustek)
proti: 0, zdrtali sa: 0 {hlasovalo B poslancau)
Starosta obce konstatoval, Ze uznesenie bolo schvilene podl'a predloieneho n6vrhu.

K bodu 7
Starosta obce informoval, ie proces tvorby PHSR prebieha ui viac ako polroka. So
spracovatelbm Programu sme do neho zahrnuli v5etky nimety a pripomienky, ktord sme
dostali. Od 11.11.2015 je kompletnf PHSR uvereinenli na www.radola^Sk. Do dnesndho df,a
neboli k tomuto programu dorudene Ziadne pripomienky od obdanov ani od poslancov AZ.
Odporuda dokument schv6lit'.



Hlasovanie:
za: 8 (Ing. Viera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocfr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macri5, Ing. Emilia Meriadov6, rng. Andrea schmidtovd, J6n Sustek)
proti: 0, zdrLah sa: 0 ftlasovalo B poslancou)
Starosta obce kon5tatoval, Le Obecnd zastupitellstvo schvililo program hospod6rskeho
a socidlneho rozvoja obce Radol'a na roky z}fi -ZA2A s vyhl'adom do roku 2023.

K bodu I
Starosta obce upozornil na novy zirkon o odpadoch, ktory nadobudne platnost' a ridinnosf od
1.1.2016. Ukladd obciam aobdanom novd povinnosti apieto je nevynnJutnd na to reagovat'aj
vydanim novdho v$eobecne zilvimtdho nariadenia. Napi. do l. z. bideme mat'zmluiy s tzv.
oprivnenymi subjektami, ktord nahradia pri financorani doterajIi Recykladnli fond. Upozornil
na niekord vyznamnd zmeny v ziikone: ak bude maf niekto v -popolniri rru TKO" nah6dzand
resp. uloZend aj separovand zlatky odpadu, tak ho aj konedn* *OZrme pokutovaf, separovat'
musi kaUdi' Opiltovne sa zdOraziuje povinnosf obci a miest mat' vyrovnand odpadovd
hospodfrstvo po strinke prijmov aj qidavkov. Zavhdzasa novy pojem a druh odpadu * irobn!
stavebnli odpad...zmien je ovefa viac a viidsina obci a miest prijima novd nariadenia.
Diskusia:
Ing. Andrea Schmidtov6 * ako sa bude riesif, ak sri dve smetnd nidoby.
Starosta obce * ak sa dOsledne separuje, postaiuje jedna na Sest'l'udi. N6doby budt'r oznadene.
Su rdznej velkosti My m6me v obci rozmiestnend I 10 litrovd. Pri bytovkach su I 100 litrove
kontajnery.
Ing. Peter Kubik - mal by byt'kompromis, lebo odpad skondf v Besnom potoku.
Ing. Juraj Janik * doma odpad separujeme, kompostujeme, mime mrilo odpadu v popolnici.
Viaceri l'udia majt len tnivniky, nekompostuju. Mala by byt' nejak6 qlinimka pie^ rodiny
s malymi det mi alebo starlfmi choqimi l'ud'mi.
Jin Sustek * biologickf odpad kompostuje, ale nem6 kde dat'kompost. Nrika sa po okoli a nikto
nechce.
Obecnd zastupitellstvo schval'uje V5eobecne ziwir:ne nariadenie 6. 3l}0l5 o nakladani
s komundlnymi odpadmi a drobnymi stavebnlimi odpadmi na irzemi obce Radol'a.

Hlasovanie:
za: 8 (Ing" Viera Andelovii, Ing. Jurq Janik, Ing. Ivan Kocrir, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Masf5, Ing. Emflia Meriadovd, Ing. Andrea schmidtov6, lan sustekl
proti: A, zdrhali sa: 0 (hlasovalo I poslancou)

Khodug '

Starosta obce vysvetlil d6vod vypracovania Dodatku [. 1 k V5eobecne ziwdznemu nariadeniu
Obce Radol'a o miestnych daniach a miestnom poplatku z& komun{lne odpady a drobnd
stavebne odpady f:. 112014. Novli zdkon o odpadoch vytvira noqi poplatok za drobq.i stavebny
odpad bez obsahu Skodlivin, ktory robil vlade vyznamne prlUtemy. V tomto dodatku ho
stanovujeme vo qi5ke 0,040 Eur za kilogram, to znamenii uprostred najniZ$ej a najvy55el
sadzby uvedenej v ziikone. K poplatku z& TKO pre stikromnd osoby - spotofno*r f+f?itina,
ako zatial'rerilne jediny doddvateli sluiby qivozu odpadu nfm dviha r*rru o 30 %. T+T stratilo
zfkonnir moEnost'ako prev6dzkovat' sklddku v Povaiskom Chlmci a odpad vozi do Ziaru nad
Hronom. V zmluve sice m6me klauzulu o 2 mesiace trvajucej vypovednej lehots, netu5ime
v5ak, di sa n6m do spololndho a koordinovaneho verejndhoobsiaraivania nieicto prihi*si. Zatial'



v okoli (PB, CA, MT) nebol zitujemdodivatelbv. Nivrh ceny je preto na 17 Eur/osob#rok, ak
budeme lepiie separovat', mohla by suma pribliine stadit'. Od f. jrila ut nebudeme platit, za
Yyvozy separovandho odpadu, do by n6m tieZ mohlo pom0ct', aby sme nozvy$ovali nerinosnyirm
sp6sobom. Poplatok pre podnikatelbv*je stanoveny ako mnoZitvoq; zbei,ktory by n6m mal
vykryf niklady na qivoz odpadu pre uveden6 sriUsetcry, vzhl'adom na aktualizovan6 ceny
a preposty moino urobime fpravu n6vrhu mierne nahor.
Odpad niim pribirda, nfklady rastri z viacerych titulov, na prvom mieste je nedisciplinovanost'
ob{anov, ale aj podnikatel'ov pri separdcii. Bude poctiv6, ked' si to a1 zaplatia.
Za strany poslaneov neboli Ziadne doplf,ujirce a pozrneflujuce ndvrhy k Dodatku 6. 1 k
Vleobecne ziwazndmu nariadeniu Obce Radol'a o miestnych daniach a miestnom poplatku za
komunilne odpady a drobnd stavebnd odpady d. ll}0l4.
Hlasovanie:
za: I (Ing. Viera Arrdelor'6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing. Jozef
Macti5, Ing. Emilia Meriadovd, Ing. Andrea Schmidtov6, Jrin Sustek)
proti: 0, zdrZali sa: 0 (hlasovalo I poslancov)
Starosta obce kon5tatoval, Ze Obecnd zastupitefstvo schvflilo Dodatok [. I k Vleobecne
zitviLznemu nariadeniu Obce Radol'a o miestnych daniach a miestnom poplatku za komun6lne
odpady a drobne stavebnd odpady t,. lDAl4.

K bodu I"0
Zdkladn6 $kola s materskou Skolou doruEila obci dve Ziadosti o dofinancovanie origindlnych
kompetencii.
Starosta obce * fi sme sa tomu celdmu venovali dlho, 6iasto6nd rielenie, ktord je ,oblasti
,,umenia motndho" js v navrhovanom rozpodtovom opatreni. Na doplnenie uvfdzam, do
prveho verejndho obstardvania ohl'adom konvektomatu sa n6m neprihl6sil nijafui uch{dzad,
zrealizovali sme druhd verejne obstardvanie s cenou cca 6300 sur, s tym, Ze budeme musiet'
priviest' na miesto vodu, elektrinu a odpad .- urobime to povrchovo, bez zbytodndho zbijania,
ale bude tam e$te nejafui, n6klad... plnenie je v5ak na prelome rokov.
Mgr. Vladimir Fkomddka, riaditef ZS s MS v Radoli - podarilo sa znitit rozdiel o 14 320 Eur,
Skolsk6 jedflefi je najvii05f qirobca finandndho minusu. Predloiil analyzu jed6lne, nedostatky
okomentovala vedrica j eddlne Mgr. Zlatica Andelov6.
Ing. Andrea Schmidtov6 v predchddzalficich obdobiach di bolo prednesen6, akd sfi
nedostatky v kuchyni.
Mgr. Vladimir Flrom6dka * pl6n rekon5trukcie ikolskej jedalne mdZe predloiit. Teruzje to
existendn6 otazka jedalne, nie je moZn6 zastupitelhost' na krdtkodobe zastupovanie, nemdme
v dom robif rispory. Provizdrne opravy neporiesia vel'a, nie je klimatiz acra,vznikajir plesne.
Starosta - rie5ime havarijny stav budovy na ihrisku -- kotolila, strecha. Kapacitne nie je moZnd
zvl6daf. Vjeddlni je zastarane zaiadenie, vmaterskej Skole sa robilo krirenie.'Tento rok sa
vyrieSilo vel'a.

Ing. Juraj Janik - kaidli prevddzkar sa pozerd na zariadenie ako na svoju dom6cnost', musime
toto v5etko zaplatit'moZno do konca roka 2016 alebo v d'al5ich rokoch.
Starosta obce - at po 20-tom budeme vediet' kolko podieloqich dani pride na ridet obce. Balik
financii je obmedzeny. Aj sila obecndho riradu di kancelArie potrebujir rekon$trukciu. Kaidli
rok sa dofinancovali origin6lne kornpetencie, platy zamestnancov Skolstva iSli hore. Skola
nemii kde uletrit'"
Mgr. Vladimir Hromddka - tispora financii zlirdenim zariadeni nie je priama. Vysvetlil systdm
zastupovania. Uditelia sa musia vzdeldvaf, vznikajt vysokd ndklady na zastupovanie.



Jin Sustek * nie je prepych mat' dve druiiny na 200 Ziakov?
Starosta obce - cely systdm financovania je nevyhovujuci.
Podas rokovania k tomuto bodu programu poslanec Ing. Peter Kubik opustil rokovanie
obecneho zastupitel'stva.
Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie obe iiadosti Zi*Jadnej Skoly s materskou Skolou
o naqf5enie finan[nych prostriedkov.
Obecnd zastupitellstvo odporuda po schvileni rozpodtovdho opatreni aE. 412A15 starostovi obce
uplatnit' svoju prdvomoc upravovaf rozpo*et, tak aby podl'a moinosti obce na ziver roka 2Al5
bolo do najviac vyhovene poliadavk6m ZS a MS nad rimec pOvodne schvdlendho rozpo[tu.
Hlasovanie:
za'.7 (InS. Viera Andelovri, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr, Ing. Jozef Mact5, Ing. Emflia
Meriadovd, Ing. Andrea Schmidtovi, Jdn Sustek)
proti: 0, zdrtali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)

K bodu 11

Starosta obce predloZil poslancom rozpodtovd opatrenie. Jeho podstatou je vyrie5enie
financovania havarijneho staw budovy na ihrisku a riesenie originilnych kompetencii
v oblasti Skolstva ako dlhodobej priority na5ej obce. Budova Sf ma kompletne sanovanir celf
strechu, vymeneny najstar5i neefektivny plynovy kotol, nain5talovand reguladnd hlavice,
kompletne izolicie rozvodov tepla, klord doteraz neboli, nov6 kominove prvky vnutri kotolne.
V stave v akom bola kotolfia, nebola sp6sobilf mar reviznu sprdvu. To sme uZ videli, napokon
je to plnenie uznesenia z marcovdho zasadnutia obecndho zastupitelistva v budove St<. Financie
z odakivanych uspor beZnej previdzky presunieme do inljrch oblasti chodu obce.
Originilne kompetencie - 4000 Eur vieme presunitt z dvoch poloiiek (rispora pri nrikupe
konvekfomatu, predpoklad bol 10 000) azplinavanej irhrady cestovndho pre Ziakov.
Obecne zastupitellstvo schval uje pouiitie qisledku hospodiirenia z roku 2Al4 na kapitdlovd
vydavky (konvektomat) a riesenie havarijneho stayu budovy $f Radol'a (strecha
a vykurovanie).
Obecn€ zastupitel'stvo schval'uje rozpoiltovd opatreni* (:. 4l2}l5.
Hlasovanie:
za:7 (Irrg. Viera Andelovi, Ing. Jutal Janik, Ing. Ivan Kocrir, Ing. Jozef MacirS, Ing. Emilia
Meriadovi{, Ing. Andrea Schrnidtovf, J6n Sustek)
proti: 0, zdrXali sa: 0 (lzlasavalo 7 poslancov)

K bodu 12

Starosta obce - v roku 2015 sme opakovane riesili situiciu s financiami v oblasti origin6lnych
kompetencii. Normativy predkladdme v n6vrhu, ktory plne zohthdir4e qi5ku poZiadaviek zo
strany Zii a suma, ktori bude sridinom normativov a podtov iiakov bude presne uveden6
v rozpodte. Orientadne je to suma, ktor6 sa pribliLne zhoduje so sudtorn normativu v zmysle
zf,kona na originiilne kompetencie a sumy, na ktoru m6 obec nirok na vol'nodasovd ahivity
deti. Vlisledkom bude poukfzanie 142 I 88 Eur v priebehu roku z}rc na origindlne
kompetencie, v rdmci toho si bude musiet'Z6kladni $kola s materskou Skolou rie5it' aj havarijnd
situdcie a ind kapitalov€ qidavky. Po kalkulAcii cien v $kolskej jeddlni bude vjanudri 2016
nevyhnute schv6lit' novd vy5ky doplatkov pre dospelych stravnikov a rovnako upravif poplatky
pre rodidov deti, ktord elte nemajri povinnir pred5kolsku dochidzku a obec im tak vychddza
v ustrety pri vytvdrani podmienok zamestnaf sa obom rodidom. Odporudam dodatok schvrilit'
v predkladanom zneni.



Obecne zastupitel'stvo schvaluje Dodatok d. 3 kYseobccne zitvazndmu nariadeniu obce
Radol'a L 112013 o urdeni WSky dotdcie na prevddzku a mzdy na diet'a/iiaka 5k0l a Skolskych
zariadeni na truemi obce Radol'a.
Hlasovanie:
za:7 (Ing. Viera Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr, Ing. Jozef Macf5, Ing. Emilia
Meriadovi, Ing. Andrea Schmidtov6, Jdn Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 {hlasovalo 7 poslancov)

K bodu 13
Starosta obce - pre korektnost' prijimania rozpoitu je potrebnd aj tento rok potvrdit' zruSenie
p0vodndho pripravovania tzv. programovdho rozpodtu.
Obecnd zastupitel'stvo schva$e predkladanie rozpofitu Obce Radol'a na rol'y 2016, 2A17,
2018 v zmysle novely zdkona {. 583/20A4 Z. z. o rozpodtoqich pravidldch rizemnej samospnivy
a o finsne a doplneni niekarych edkonov v zneni neskor5ich predpisov bez programavej
Struktury.
Hlasovanie:
za:7 (Ing. Viera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocirr, Ing. Jozef MacriB, Ing. Ernilia
Meria{ov6, Ing. Andrea Schmidtov*, Jin Sustek)
proti: 0, zdrtali sa: 0 ftt{asovalo 7 po,rlancov)

K bodu 14
Starosta obce predloiil obecndmu zastupitelistvu Odbornd stanovisko hlavnej kontrolorky
k ndvrhu Rozpo6tu obce Radol'a na roky 2016 - 2018. Tvori prilohu zdpisnice.
Obecne zastupitelstuo berie na vedomie Odborne stanovisko hlavnej kontrol6rky k nivrhu
Rozpodtu obce Radol'a na roky 2016 - 2018.

K bodu 15
Starosta obce - v r6mci pripravy rozpodtu sme prihliadali na sktsenosti z minulych rokov
a pisomne predloZend poliadavky. V od6vodnenfch pripadoch sa dh siturlcia riesit' E
v priebehu roku rozpoltoui,mi opatreniami. Probldmovri oblast' origlnitlnych kompetencii
v Skolstve m6me vo vydavkovej poloike o5etrenri tak, Le nebudeme musief riesit' rozpodtovd
opatrenia. Odporula schvf,lif rozpodet obce Radol'a na rok 2016.
J6n Sustek infsrmoval poslancov o poskytnuti finanlnych prostriedkov spoloEnostbu
OMNIA KLF na nikup dresov pre muistva tiakov $portoveho klubu. Financie pre Sportovy
klub sa ziskavajri aj cez ? o/a z dani. V rozpo{te navrhuje upravit' + 1000 Eur v poloZke
rekrea[nd a Sportovd sluiby * prispevok $f fO, stolny tenis.
Andrea Schmidtovri - poZaduje doplnif lavidku k pieskovisku a 6i sa pl*nuj* doplnit' d'alSie
prvky detskdho ihriska. Pri vlistavbe chodnika k materskej Skole by bolo dobrd opravif aj
vstupny chodnik v aredli Sk0lky.
Starosta obce - pldnuje sa Smlikalka, postupne osadime aj dalSie prvky, plinujeme urobit'
oplotenie. Chodnik sa pldnuje od obecndho irradu k materskej 5kole, tak by sa vyriesit aj vstup
do are6lu.
Riaditell ZS s MS odporuda pri priprave vleobecne zildzneho nariadenia upravit' prev6dzkovir
dobu materskej Skoly cez pr'6zdniny.
Obecnd zastupitefstvo schvafue rozpodet obce Radolla na rok 2016.
Hlasovanie:
za:7 (Ing. Yiera Andelovi, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocrir, Ing. Jozef Macu5, Ing. Emilia
Meriadovi, Ing. Andrea Schmidtov6, J6n Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)



K bodu 16
Starosta obce informoval poslancov o stave pozemku na Tehelni. Obec priliS neoplyva
nehnuteffim majetkom, jednouz miilaparciel je pozemok na Tehelni, ktory je zloZeny z dvoch
parciel 1830/59 ovymere 1973 m2 a 1830/104 ovlimere 714 mz , medzi ktorymi sa vSak
nachidza parcela 1830/103 oqirnere 881 m2. Paicelu irspesne re5tituovala rodina KoZov6.
V stave, v akom pozemky sf teraz, ich nevieme ani vyuZit', ani nid konkrdtne ohlhdom ich
vyuiitie pldnovat'. Vzhl'adom na to, Ze mi pin KoZa opakovane dal ristnu informiicru, ile
pozemok idri predaf za cenu, ktord sa d* v tejto lokalite ziskaf, je iiadirce pozemok obce
optimalizovat tak, aby zvj'Sil svoju hodnotu, ale najmti vyuZitelhosf. Pozemok nebudeme
mOct' ,,preusporiadat"' v r6mci pozemkoqich uprav (komasfcie), pretoie uzemny p16n obce
s nim podita ako so stavebnou parcelou (navrhovand plocha IBY I. etapa). Nawhujem situdciu
rieSif a neodkladat'.
Obeen€ zastupitel'swo herie na vedomie ristnu panuku na predaj pozemku i8301103. Novd
usporiadanie pozemkov bude rie$it' ceu pozerukovd upravy.

K bodu 17

Starosta obce predloiil na schvilenie P16n kontrolnlich dinnosti hlavnej kontrol6rky pre obec
Radol'a na obdobie 1. polrok 2016. Plan kontrol na prvy polrok 2AL6 bude zamerany na kontrolu
obce pri vynakladani finandnych prostriedkov, srivislosti s pripravou ziveredndho tltu, na
originilne kompetencie v oblasti Skolstva.
Hlasovanie:
za'.7 (Ing. Viera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Koctr, Ing. Jozef Macri5, Ing. Emilia
Meriador,6, Ing. Andrea Schrnidtovd, J6n Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 ftlasovalo 7 poslancov)
Obecnd zastupitel'stvo schvaluje P16n kontrolnjrch dinnosti hlavnej kontrol6rky pre obec
Radol'a na obdobie 1. polrok 2016

K bodu 18
Starosta obce predloZil poslancomZilr:nam o qisledku nAslednej finaninej kontroly d. 3/2015,
ktory \,ypracovala Bc. Katarina Ad6mkov6, hlavnd kontroldrka obce.
Predmetom kontroly bola kontrola spr*vnosti vedenia dotadneho udtu vedendho vo YLIB
pobo[ka Kysuckd Novd Mesto v zmysle zfkona [. 43U?A02 Z.z" o irdtovnictve v zneni
neskor5ich predpisov a internlich smernic.
Obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie Zinnam o qisledku nfslednej finan[nej kontroly d.

3/20t5.

K bodu 19
Starosta obce predloZil poslancom Ziadost' Zariadenia pre seniorov a domova soci*lnych
sluiisb Kysucke Novd Mesto o prispevok na skvalitnenie soci*lnych sluiieb v zariadeni.
V buducom roku pl6nujri prerobif vstup na automaticke otvdranie a roz5irenie kaviarnidky pre
viid5i podet prijimatel'ov sociilnej sluiby. Zariadenie Ziadatel'a sa nenachddza na :iuzemi obce.
Obecnd zastupitel'stvo zamieta Ziadost' zariadenia pre seniorov a domova socidlnych sluZieb
Kysuckd Novd Mesto.
Hlasovanie:
za'. 7 (Ing. Yiera Andelovf, Ing. Juraj Janik, Ing. h,an Kocfr, Ing. Jozef Macri5, Ing. Emilia
Meriafiov6, Ing. Andrea Schmidtovd, Jin Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 {hlustralo 7 poslnncov)



K bodu 20 a 21
Starosta obce informoval o ridasti na rokovani ohl adom budovania dialnice. Pln6 podpora je za
estak6du. Finandne je vyhodnej Sie.

Ing. Andrea Schmidtovd - opakovane poiaduje zrrienit' znadenie z Dribravky a Tehelne.

K bodu 22

Overovatelia zdpisnice :

Ing. Juraj Janik

ln. Peter Kubik

g.Anton TkAdik
starosta obce




